



香港青年協會 青樂幼稚園 青樂幼兒園
The Hong Kong Federation of Youth Groups
Ching Lok Kindergarten Ching Lok Nursery
2026/27 學年入學申請表

只供本幼稚園填寫
For Official Use Only
申請編號
Application No. : _____
收表日期
Submission Date : _____
接見日期
Interview Date : _____
入學日期
Entry Date : _____
備註
Remark : _____

Application Form for Admission in the School Year 2026/27

甲部：幼兒個人資料

Part A: Child's Particulars

中文姓名 Name in Chinese		性別 Sex	☐ 男 M ☐ 女 F		相片 Photo
英文姓名 Name in English		家中常用語言 Spoken language at home	☐ 廣東話 Cantonese ☐ 英語 English ☐ 普通話 Putonghua ☐ 其他 Other: _____		
出生日期 Date of Birth	____/____/____ (日/月/年) (d/m/y)	年齡 Age			
出生證明書編號 Birth Certificate No.		出生地點 Place of Birth			
住址 Home Address					
通信地址 Correspondence Address	(如與住址相同，不需填寫。) (Please leave blank if it is the same as the home address.)				
住宅電話 Home Telephone		手提電話 Mobile No.		電郵地址 Email Address	
申請班級 Applying for Class	☐ 幼苗班(N1)		☐ 幼兒班(K1)	☐ 低班(K2)	☐ 高班(K3)

乙部：家庭成員資料

Part B: Profile of Family Members

與申請人關係 Relationship with applicant	中文姓名 Name in Chinese	英文姓名 Name in English	身份證號碼 HKID No. (首 4 字元 First 4 characters e.g. Y123xxxx)	學歷 Academic Qualification	職業 Occupation	聯絡電話 Mobile No.

注意事項 / Remarks :

1. 此表格只供輪候之學生及入學學生之家長 / 監護人自願填寫，台端所提供之資料，只供本校作為申請入讀之用。未獲取錄者或自動放棄學位者之個人資料將被銷毀。根據個人資料(私隱)條例，申請人有權要求查閱、更正及更新其個人資料。如有查詢，請與本校聯絡。

This application form is to be filled by parents/guardians of the applicants voluntarily. The above information given to Ching Lok Kindergarten is for admission enrollment only. After completion of the application procedures, personal data of those not being shortlisted or given up the enrollment will be disposed of. In accordance with the Personal Data (Privacy) Ordinance, applicants have the right to access, correct and update their own personal data. Please contact our School for any enquiries.

2. 請填妥入學申請表連同出生證明書副本、針卡副本(封面及內容)、兩個已填妥地址及貼上\$2.2 郵票的回郵信封一併郵寄交回本校，若提供資料不足，入學申請將不獲處理。(如幼兒非於香港出生，需額外繳交居港證明文件副本)

Please complete this Application Form and submit along with the Birth Certificate copy, Immunization Record copy (cover page and inner page) and 2 self-addressed HK\$2.2 stamped envelopes to our school. Applications without accurate and sufficient information or documentation will not be processed. (If the child was not born in Hong Kong, an additional copy of the right of abode is required)

本人確保所填寫及提交之資料真確無訛，並已閱畢、明白及同意「注意事項」，現簽署確認：

I hereby sign to confirm that the information and documents given are true and accurate. I have also read, fully understood and agreed the "Remarks".

家長/監護人姓名

Name of Parent/Guardian: _____

家長/監護人簽署

Signature of Parent/Guardian: _____

日期

Date : _____